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 Op te bergen 
in de band van 
1 februari 2012 
 
 
de leden van de commissie wordt 
verzocht hun eventuele opmerkingen 
binnen acht dagen na ontvangst aan 
de statenadviseur mede te delen. 
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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Bestuur en Financiën 
Woensdag 25 januari 2012 
 
U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 
DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 
adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 25 januari 2012 is als bijlage opge-
nomen bij deze samenvatting. 
 
Aanwezig:  
H.H. van de Boer (voorzitter) 
 
mevrouw C. Aarsbergen-Ligtvoet (VVD) vanaf 
agendapunt 11 
mevrouw M. Bakker (PvdA) 
J.J. Baltes (VVD) 
H. Beerda (PvdA) vanaf agendapunt 11 
R. Beimers (PVV) 
A.A.P.M. van Berkel (PVV) vanaf agendapunt 11 
J.A. van Dalen (D66) 
mevrouw A. Dekker-van het Hof (SP) 
D.B. Dijkstra (CDA) vanaf agendapunt 11 
mevrouw G.M. van Dinteren (GroenLinks) 
R. Fokkens (PvdA) vanaf agendapunt 11 
mevrouw R.S. Goettsch (PvdA) 
E. Hemsteede (PvdA) 
W. van Heusden (ChristenUnie) 
Mevrouw R. Horasan (PvdA) 
H.R. Hornstra (PvdA) vanaf agendapunt 11 
A. Huizing (PvdA) vanaf agendapunt 11 
mevrouw T. Hummel (PvdA) 
mevrouw M.J. Kaal (CDA) 
A. Kerstholt (VVD) vanaf agendapunt 11 
H. Klaver (CDA) 
K. Kuipers (GroenLinks) vanaf agendapunt 11. 
tot 19:00 uur 
F.W. van Lookeren Campagne (D66) vanaf 
agendapunt 11 
mevrouw W.L.M. Mastwijk-Beekhuijzen (CDA) 
vanaf agendapunt 11, tot 18.45 uur 
mevrouw W.M. Meeuwissen-Dekker (VVD) vanaf 
agendapunt 11 
P.H. Oosterlaak (SP) 
mevrouw J.M. Pannekoek-van Toor (VVD) 

mevrouw M.S. Pauwels-Paauw (VVD) vanaf 
agendapunt 11 
J. Slagter (PvdA) vanaf agendapunt 11 
mevrouw G.H.Smith (GroenLinks) 
J.L. Stel (VVD) vanaf agendapunt 11 
T. Stelpstra (ChristenUnie) tot 17:00 uur 
mevrouw M. Stijkel-Kuijpers (ChristenUnie) vanaf 
agendapunt 11 
mevrouw M.C.J. van der Tol (D66) 
N.A. Uppelschoten (PVV) 
E.R. Veenstra (PvdA) 
H.J. van der Ven (CDA) 
J. Vester (SP) vanaf agendapunt 11 
A. Vorenkamp (PVV) vanaf agendapunt 11 
Th.J. Wijbenga (CDA) vanaf agendapunt 11 
 
mevrouw J. Stapert, statenadviseur 
 
Voorts aanwezig de leden van GS: 
mevrouw T. Klip-Martin (VVD) 
R.W. Munniksma (PvdA) 
A. van der Tuuk (PvdA) vanaf agendapunt 11 
H. Brink (VVD) 
 
Afwezig: 
J.A. van Berkum (ChristenUnie) 
H.N. van Eekelen (SP) 
S.P.M. Gerrits (PVV) 
J.N. Kuipers (GroenLinks) 
J.M.L. Middelaar (SP) 
mevrouw L.A. Smits (SP) 
A. Timmerman (VVD) 
P.A. Zwiers (PvdA) 
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1. Opening en vaststelling van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering en de agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. Samenvatting vergadering 7 december 2011 en de lijst van toezeggingen 
De aangepaste lijst van toezeggingen is aan deze samenvatting gehecht. 
 
De samenvatting wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
3. Ingekomen stukken 
De lijst met ingekomen stukken wordt conform vastgesteld. 
 
De fractie van D66 informeert naar de door de commissie gegeven reacties aan het bestuur van de 
Noordelijke Rekenkamer op het concept Onderzoeksprogramma. 
Mevrouw Meeuwissen zal als afgevaardigde van de staten in de Programmaraad, de vragen van D66 
meenemen naar de Programmaraad en vervolgens de commissie hiervan in kennis stellen. 
  
De fractie van D66 heeft gevraagd om agendering van de brief van de Raad voor financiële verhou-
dingen van 2 december 2011 over Heroriëntatie financiële verhoudingen. Agendering zal plaatsvinden 
in de Statencommissie B&F van 14 maart. 
 
De fractie van D66 vraagt of de brief van het ministerie van BZK van 15 december 2011 over Financi-
eel toezicht ook wordt geagendeerd nu het ministerie een reactie van de staten vraagt voor 1 april a.s. 
De voorzitter antwoordt dat dit inderdaad het geval is. De betreffende brief zal worden geagendeerd 
voor de commissievergadering van 14 maart a.s. 
 
4. Rondvraag 
De fractie van de SP stelt vragen over de bezwaren die er zouden zijn tegen de afvaardiging van 
Drenthe in de onderhandelingsdelegatie Natuur van het IPO. 
  
Gedeputeerde Munniksma : een meerderheid van de IPO afgevaardigden hebben zich uitgesproken 
tegen zijn aanwezigheid in de kerndelegatie. Dit is de consequentie die hij accepteert vanwege het 
besluit om als provincie niet in te stemmen met het Natuurakkoord. Wanneer het Deelakkoord natuur 
is afgerond zal hij weer deel gaan uitmaken van het kernteam Platteland. Desgevraagd geeft hij aan 
dat het Noorden en daarmee ook de provincies die Nee hebben gezegd tegen het akkoord, nog 
steeds zijn vertegenwoordigd in de kerndelegatie, door o.a. de provincie Fryslan. 
Gedeputeerde Klip bevestigt als lid van het DB van het IPO, dat de drentse belangen wel worden ge-
hoord.  
 
5. IPO-, SNN- en EU-aangelegenheden 
IPO 
Mevrouw Bakker geeft namens de AV-IPO leden een toelichting op de notitie die de AV-leden hebben 
opgesteld; het veranderingsproces van het IPO dient een kans te krijgen. Het voorstel is om de nut en 
noodzaak discussie van het IPO nog even uit te stellen. 
De fracties geven aan in te stemmen met de notitie waarbij D66 zich afvraagt wie de consensus be-
paalt, verder geeft D66 aan dat rekening gehouden moet worden met een eventuele opzegtermijn in 
deze discussie. De PVV vindt het jammer wanneer er dit jaar geen nut en noodzaakdiscussie zou 
komen in de commissie. 
Mevrouw Bakker geeft als reactie dat de concensus wordt bepaald gedurende het proces. Wanneer er 
nieuwe inzichten komen dan worden die zeker in deze commissie besproken.  
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Gedeputeerde Klip schetst de ontwikkelingen die tot nu toe in gang zijn gezet bij het IPO om tot ver-
andering te komen, zoals het verminderen van het aantal commissies.  
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat de commissie in meerderheid eerst het tran-
sitieproces van het IPO de gelegenheid wil geven maar dat de discussie over het IPO tijdig in de sta-
ten moet plaatsvinden.  
 
SNN 
Naar aanleiding van een door het SNN gesubsidiërende televisieserie (Moordvrouw, RTL4) die zich 
afspeelt in Leeuwarden, worden door de PvdA, CU en SP vragen gesteld. De PvdA informeert onder 
welke voorwaarden de subsidie is verstrekt. De CU wil vooral weten hoe de toetsing van dit specifieke 
geval heeft plaatsgevonden. De SP vraagt of sprake is van structurele subsidiëring. 
De PvdA informeert verder waarom de gewijzigde begroting van het SNN niet hoeft te worden voorge-
legd aan PS en DBSNN. 
Gedeputeerde Brink geeft als reactie dat in het genoemde voorbeeld aan de voorwaarden is voldaan 
om subsidie te verlenen. Wanneer de staten het niet met deze voorwaarden eens zijn kunnen die voor 
de toekomst ter discussie worden gesteld. Het is aan Marketing Fryslan, aan wie de subsidie is ver-
strekt om antwoord te geven. Ook Groningen en Drenthe ontvangen subisidie voor Marketing. 
 
Gedeputeerde Brink zegt toe: de gestelde vragen over de verstrekte subsidie door het SNN mbt de 
televisieserie Moordvrouw; de voorwaarden, de aard en de toetsing van de subsidie, schriftelijk te 
zullen beantwoorden. 
Gedeputeerde Brink zegt toe: de vragen over het niet noodzakelijk voorleggen van een gewijzigde 
begroting van het SNN, aan PS en het DBSNN, schriftelijk te zullen beantwoorden. 
 
De voorzitter sluit het onderdeel SNN met de opmerking dat op 15 februari a.s. voorafgaand aan de 
gezamenlijke statenleden met de commissie gesproken zal worden over het SNN, de positie van het 
SNN, wat wel en niet verwacht kan worden komen etc. De AB leden zullen deze bijeenkomst voorbe-
reiden. 
 
Europa 
De voorzitter van DrEUn, dhr. Baltes geeft aan dat het werkplan van DrEUn gereed is, na de instem-
ming van het Presidium zal het plan aan de commissie worden toegezonden. 
 
6. Statenstukken/brieven 
 
6a. Statenstuk 2011-496; Vaststelling fractievergoedingen 2010 en eerste kwartaal 2011 
Zonder inhoudelijke discussie wordt ingestemd met dit voorstel. 
 
Status: De B-status van het stuk wordt gewijzigd in de A-status. 
 
6b. Statenstuk 2011-512; Wijziging Verordening rechtspositie gedeputeerden, staten- en 
commissieleden 
Samenvattende reactie van de fracties  
De fractie van GL geeft aan dat bij navraag is gebleken dat de werkostenregeling voor gedeputeerden 
en statenleden die gebruik maken van de opting-in regeling, nu al ingaat. De regeling heeft geen ge-
volgen voor het personeel van de provincie, dat is voor GL van belang. GL kan zich vinden in het stuk. 
De overige fracties stemmen zonder inhoudelijke beraadslaging ook in met het voorstel. 
 
Status: De B-status van het stuk wordt gewijzigd in de A-status. 
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6c. Brief van het college van Gedeputeerde Staten van 5 oktober 2011 over Jaarverslag ar-
chiefinspecteurs 2011 (geagendeerd op verzoek van de fractie van D66) 
Samenvattende reactie van de fracties  
D66 geeft aan dat goede en complete informatie, inclusief de videonotulering, noodzakelijk is om in de 
toekomst op terug te kunnen vallen, dit heeft echter wel financiële gevolgen. 
VVD, PvdA, GL en SP geven aan dat sprake is van een wettelijke verplichting, om die reden is er een 
noodzaak voor een goed archiefbeheer. De VVD informeert of de archiefruimte al is goedgekeurd en 
constateert dat er blijkbaar verkeerd papier is gebruikt. De SP sluit bij deze laatste vraag aan. PvdA 
mist daarnaast de visie van D66. De PVV maakt zich zorgen of goed personeel te vinden is voor ge-
noemde archiefwerkzaamheden. Daarnaast vraag deze fractie hoe de provincie gaat toezien of ge-
meenten op een juiste wijze archiveren. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde Klip geeft aan dat de Archiefwet gaat veranderen. Lagere overheden zijn in het vervolg 
zelf verantwoordelijk voor hun eigen archief. Het provinciale archief wordt ondergebracht bij het Drents 
archief, waar veel kennis en kunde aanwezig is. Hiervoor is inmiddels geld gereserveerd. Of dit vol-
doende is, is nog niet bekend. Dit komt later terug naar de staten, evenals wanneer het beheer van 
het archief overgaat naar het Drents Archief. Het E-depot moet nog worden ontwikkeld. In 2013 is 
hierover meer bekend. Of de archiefruimte inmiddels is goedgekeurd is haar niet bekend. Gedepu-
teerde Klip geeft een uiteenzetting over papier wanneer en aan welke normen moet worden voldaan. 
De conclusie is dat Drenthe in 2012 aan de betreffende NEN-norm voldoet. Bij het Rijk is een verzoek 
gedaan om bestaande archieven direct te gaan digitaliseren. Aan het opslaan van de videoregistratie 
wordt nog gewerkt, de kosten hiervan zijn nog niet bekend. 
 
6d. Brief van het college van Gedeputeerde Staten van 21 december 2011 over Noordelijke 
samenwerking (motie 2011-5) 
Samenvattende reactie van de fracties: 
In meerderheid geven de fracties aan het verband te missen tussen de brieven van het SNN en het 
college van GS. Waarom twee brieven? Het verder spreken over het onderwerp samenwerking op 15 
februari a.s. wordt door de fracties ondersteund. 
De CU waarschuwt voor een structuurdiscussie, het gaat tenslotte om de inhoud, niet in eerste instan-
tie om de structuur. D66 informeert naar de dialoog met de burgers, hoe zal dit plaatsvinden? GL 
vraagt naar de sociale dossiers, en hoe staat GS tegenover taakuitbreiding van het SNN? De SP vindt 
het te prematuur om nu al te spreken van een noodzaak om de overheid af te slanken. De VVD is 
voorstander van samenwerking en zeker om hier ervaring mee op te doen, zoals bij de shared service 
centra. Verder geeft de VVD aan dat het voorzitterschap van het SNN benut zou moeten worden en 
stelt voor dat niet alleen het SNN maar ook GS komen met een notitie over samenwerking.  
De PvdA geeft ten slotte aan zeer te hechten aan het SNN, belangrijk is wat in de discussie de stip op 
de horizon is, waar willen we naar toe met het SNN en hoe geven we daar inhoud aan. Daarvoor zijn 
structuren ook belangrijk. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde Brink schetst dat de geschreven brieven moeten leiden tot een verkenning over de 
samenwerking. Bewust is gekozen voor 2 brieven, één van GS en één van het SNN. In de kern gaat 
het om hoe de burger bedient moet worden. De rol van het SNN wordt op 15 februari a.s. in de geza-
menlijke SNN vergadering van de drie staten besproken. Er zijn echter nog meer samenwerkingsver-
banden zoals Europark in Coevorden en Energyvalley met Noord-Holland. GS zetten ook in op meer 
samenwerkingsvormen. Constant wordt gezocht naar wat het beste is voor Drenthe. 
Het sociale domein, daar gaat PS over, niet het SNN.  
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Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Brink zegt toe: GS komen met een voorstel hoe PS en de burger betrokken kunnen 
worden bij de discussie over (verdere) samenwerking met en buiten het SNN. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat alle fracties de discussie over samenwerking 
willen aangaan. Hierbij is aandacht voor de burger van belang. Verder is behoefte aan een duidelijk 
traject zowel wat vorm als tijd betreft. 
 
6e. Statenstuk 2011-510; Verzoek gemeente Emmen extra bijdrage € 12 miljoen voor DPE Next 
Samenvattende reactie van de fracties: 
Met uitzondering van de PvdA geven de fracties aan een zogenaamd plan B te missen in het voorstel. 
Ook is er een gezamenlijkheid over de aannames die worden gedaan zoals bij de bezoekersaantallen. 
Kan dit niet beter worden onderbouwd? Meerdere fracties geven ook aan het project goed te willen 
volgen c.q. monitoren. 
Daarnaast geven de fracties afzonderlijk – samengevat – het volgende aan. De PvdA stelt een aantal 
financiële vragen o.a. over het rentepercentage en hoe de financiering door het college wordt om-
schreven. Het CDA maakt zich ernstige zorgen, niet alleen over de diverse aannames maar ook over 
de financiën, zo betekent de extra lening (€ 6 miljoen) een extra last voor de dierentuin. De prijs van 
de entreekaartjes wordt veel te duur voor een gemiddeld gezin. Maar ook roept het bij het CDA de 
vraag op als sprake is van een goed onderbouwd plan, waarom derden niet in de rij staan om de fi-
nanciering over te nemen. De VVD belicht de positieve en de negatieve kanten van het plan. Duidelijk 
is dat de aanvullende financiering voldoet aan de voorwaarden. Twijfels zijn er over de haalbaarheid 
en de manier van communiceren door DPE. Positief is het belang voor de werkgelegenheid in zuid-
oost Drenthe.  
Voor de PVV wijst alles er op dat hier sprake is van blinde ambitie, deze fractie is uiterst kritisch over 
DPE. Het gaat om heel veel gemeenschapsgeld. En wat wil de bevolking van Emmen? Deze fractie 
vraagt zich af of het niet mogelijk is dat er een boetebeding komt voor iedereen die zegt dat het aantal 
bezoekers meer dan 1 miljoen zal zijn, dat houdt de PVV niet voor mogelijk. Verder vindt de PVV dat 
de bereikbaarheid van Emmen moet worden vergroot. En hoe zit het met de stichtingkosten, waar zijn 
die voor nodig? 
De SP kiest er voor om een andere keuze te maken namelijk het verhuizen van de dierentuin naar de 
Es, zonder attractiepark. Jammer is het ook dat het idee van co-architecten niet aan bod komt. De 
afweging van GS om voor het voorliggende plan te kiezen houdt in dat op andere terreinen bezuini-
gingen worden doorgevoerd, in de ogen van de SP niet een goed idee. 
De CU erkent de positieve kanten van DPE maar heeft evenals andere partijen veel vragen over de 
financiën. D66 ziet graag een bruisende en sprankelende gemeente Emmen maar heeft ernstige zor-
gen over het voorliggende plan. O.a. over de financiën en is er voldoende inzicht in de verleende 
staatsteun? En is de bezuiniging bij Cultuur meegenomen in het theaterplan? En hoe zit het met de 
toezichthoudende rol van de provincie op de begroting van de gemeente? Deze is niet in evenwicht. 
Ook is er de vraag waarom de NOM niet wil participeren in het project. D66 sluit af met metafoor van 
de muilezel die door de hoeven zakt door zijn zware vracht om aan te geven dat ambitie goed is, maar 
er kan ook een teveel aan ambitie zijn. GL merkt op dat inmiddels voldoende geld beschikbaar is ge-
steld, het is een mooi park, maar voor GL is 12 miljoen extra niet noodzakelijk. In Duitsland is een 
soort gelijk park, een grote concurrent. GL besteedt het geld liever aan de groene en de sociale sector 
en is bang dat het project nog jarenlang als een molensteen om de nek van iedereen gaat hangen. GL 
voorspelt dat deze bijdrage aan DPE niet de laatste zal zijn. 
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De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde van der Tuuk: evenals een aantal fracties ziet het college kansen en risico’s. Het gaat 
om 820 banen en 4500 manjaar werk. Een enorme economische impuls. De meerderheid van de be-
volking wordt vertegenwoordigd door de gemeenteraad van Emmen. Gekozen is voor een lening en 
een bijdrage omdat ook de financiële positie van de provincie een rol speelt. 
Het rentepercentage, 3%, is een reële marktrente te noemen. De NOM doet niet mee met dit project 
omdat het niet aansluit bij de sectoren van de NOM. Bij het RSP wordt steeds gesproken over pla-
fondbedragen. GS verlenen de steun aan de gemeente Emmen en niet aan de dierentuin. Verder dan 
de gevraagde 12 miljoen zal de provincie niet gaan. 
Het is niet zo dat het businessplan wat nu aan de orde is hetzelfde is als toen het plan werd opgestart. 
Er is in de loop van de tijd steeds rekening gehouden met de veranderende tijden en de moeilijke fi-
nanciering. Daar staat tegenover dat de aanbestedingen goedkoper en gemakkelijker zijn geworden. 
De bereikbaarheid van Emmen met de A37, die voor enkele jaren terug is gereedgekomen, is prima. 
De staatssteun vragen zijn beantwoord door het advocatenkantoor Nysingh, een gerenommeerd kan-
toor ook op het gebied van staatsteun. De stichtingskosten zijn nodig om het plan te realiseren. 
Gedeputeerde Brink: de toezichthoudende rol van de provincie betekent dat de provincie niet op de 
stoel van de gemeente Emmen kan gaan zitten. Er wordt alleen getoetst via de jaarrekening van de 
gemeente. Het in evenwicht zijn van de begroting van de gemeente is een taak van de gemeente zelf. 
 
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde van der Tuuk: zegt toe de staten voor de PS vergadering van 1 februari 2012 een 
overzicht toe te sturen van de status van de RSP middelen en de voorwaarden. 
Gedeputeerde van der Tuuk: zegt toe de staten te zullen informeren op welke wijze de monitoring van 
DPE ingevuld gaat worden. 
 
7. Mededelingen 
Gedeputeerde Munniksma doet een mededeling over de stand van zaken van Drents Plateau (DP). 
Bekend is geworden dat de Raad van Toezicht surseance van betaling heeft aangevraagd voor DP. 
De door hem gegeven vertrouwelijke informatie eerder die middag, is hiermee ook openbaar gewor-
den. 
De staten ontvangen een memo met de nodige informatie. Deze memo kan op een nader te bepalen 
tijdstip worden geagendeerd. Hij is bereid om hierover met de betreffende commissie van gedachten 
te wisselen.  
 
8. Sluiting 
De vergadering wordt gesloten om 20.30 uur. 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op 14 maart 2012. 
 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de Statencommissie Bestuur en Financiën van 14 maart 2012, 
 
 
 
 , voorzitter 
 
 
 
 , statenadviseur 
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Toezeggingenlijst Statencommissie Bestuur en Financiën, 25 januari 2012 
  
        
Naam Omschrijving Startdatum Einddatum Stand van zaken 
  
Statencommissie korte termijn 
1. Infomeren en bespreken 
mogelijke vormen van 
Noordelijke samenwerking 
(PS 9-11-2011) 

Gedeputeerde Brink zegt toe om PS te informeren over de 
mogelijke vormen van Noordelijke samenwerking (nieuw elan) en 
hierover in overleg te treden met PS voor het einde van 2011. 

09-11-2011 31-12-2011 BF 07.12.2011: Combineren met motie 
M 2011-5, voor eind 2011 komt GS met 
een voorstel 

√Afgehandeld: B&F 25.01.2012: 
agendapunt 

2. Reductie opcenten t.b.v. 
vergroening wagenpark 
(PS 9-11-2011) 

Gedeputeerde Klip zegt toe om PS te informeren over de 
mogelijkheid om een reductie van opcenten toe te passen ter 
vergroening van de auto’s op de Drentse wegen. 

09-11-2011 09-02-2012  

3. Bijeen roepen werkgroep 
Programmabegroting 
(PS 9-11-2011) 

Gedeputeerde Van der Tuuk zegt toe om de werkgroep 
Programmabegroting bijeen te roepen om gezamenlijk te kijken 
naar de concreetheid van de in de begroting opgenomen 
beleidsinformatie t.b.v. de Begroting 2013. 

09-11-2011 09-02-2012 √Afgehandeld: Werkgroep 
Programmabegroting komt op 27 januari 
2012 bijeen. 

4. WMD; belastingconstructie Gedeputeerde Klip zegt toe na te zullen gaan of de gekozen 
belastingconstructie bij de BV Noordwater wettelijk is toegestaan. 

07-12-2011 07-03-2012  

5  WMD; stemrecht directeur Gedeputeerde Klip zegt toe na te zullen gaan in hoeverre de 
directeur van de WMD als directeur van BV NoordWater 
stemrecht heeft. 

07-12-2011 07-03-2012  

6. WMD; bestuur BV 
NoordWater 

Gedeputeerde Klip zegt toe na te zullen gaan wie het bestuur 
vormen van BV NoordWater. 

07-12-2011 07-03-2012  

7. WMD; notitie rol provincie Gedeputeerde Klip zegt toe met een notitie te zullen komen over 
de toezichthoudende rol van de provincie en de positie van de 
gedeputeerde als commissaris bij de WMD waarbij ook de 
eventuele belangverstrengeling aan de orde komt. 

07-12-2011 07-03-2012  

8. 3e Bestuursrapportage 
2011; stagnatie BJZ 

Gedeputeerde van der Tuuk zegt toe de commissie te zullen 
informeren over de reden van stagnatie bij Bureau Jeugdzorg 
(BJZ) zodra hierover duidelijkheid is. 

07-12-2011 07-03-2012  

9. 3e Bestuursrapportage 
2011; zonnepanelen 

Gedeputeerde Klip zegt toe te zullen achterhalen waarom 
particulieren hebben afgezien van subsidie voor zonnepanelen, 
mits deze informatie eenvoudig is te verkrijgen. 

07-12-2011 07-03-2012  

10. 3e Bestuursrapportage 
2011; informatie DP 

Gedeputeerde Munniksma zegt toe dat zodra dit mogelijk is bij de 
staten zal informeren over de situatie bij Drents Plateau zowel wat 
de taken en het personeel betreft. 

07-12-2011 07-03-2012  
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11. EU-aangelegenheden; 
overzicht lopende projecten 

Gedeputeerde Brink zegt toe de commissie een overzicht te 
zenden met de lopende EU projecten. 

07-12-2011 07-03-2012  

12. Auditprogramma 2011-
2012; verspreiding stukken 

Gedeputeerde Brink zegt toe te zullen nagaan in welke vorm de 
rapportage van de audits naar de staten kunnen worden 
verspreid. 

07-12-2011 07-03-2012  

13. Subsidievoorwaarden 
televisie Marketing Drenthe 

Gedeputeerde Brink zegt toe de gestelde vragen over de 
verstrekte subsidie door het SNN m.b.t. de televisie Moordvrouw; 
de voorwaarden, de aard en de toetsing van de subsidie, 
schriftelijke zullen beantwoorden. 

25-01-2012 25-04-2012 √Afgehandeld bij brief van 15 februari 
2012 

14. Gewijzigde begroting 
SNN 

Gedeputeerde Brink zegt toe de vragen over het ontbreken van 
de noodzaak om een gewijzigde begroting van het SNN aan het 
DBSNN en PS voor te leggen, schriftelijke te zullen 
beantwoorden. 

25-01-2012 25-04-2012  

15. SNN; het betrekken van 
PS en burger bij de 
samenwerking met en buiten 
het SNN 

Gedeputeerde Brink zegt toe dat GS komen met een voorstel hoe 
PS en de burger betrokken kunnen worden bij de discussie over 
(verdere) samenwerking met en buiten het SNN. 

25-01-2012 25-04-2012  

16. Status RSP middelen en 
voorwaarden 

Gedeputeerde van der Tuuk zegt toe de staten voor de PS 
vergadering van 1 februari 2012 een overzicht toe te sturen van 
de status van de RSP middelen en de voorwaarden. 

25-01-2012 25-04-2012 √Afgehandeld bij brief van 31 januari 
2012 

17. Monitoring DPE Next Gedeputeerde van der Tuuk zegt toe de staten te zullen 
informeren op welke wijze de monitoring van DPE Next ingevuld 
gaat worden. 

25-01-2012 25-04-2012  

 
 
Statencommissie lange termijn 
1. Evaluatie Protocol 
humanitaire hulpverlening 

De Commissaris van de Koningin zegt het volgende toe: 
Een evaluatie van het Protocol humanitaire hulpverlening na twee 
jaar (CDA). 
 

08-12-2010 31-12-2012  

2. EU-aangelegenheden; 
nieuwe begroting 

Gedeputeerde Brink zegt toe voor de zomer van 2012 te komen 
met een voorstel hoe in het kader van de nieuwe EU begroting 
aansluiting gevonden gaat worden bij de middelen en de fondsen 

07-12-2011 01-07-2012  

3. Auditprogramma 2011-
2012; personeel en 
organisatie 

Gedeputeerde Brink zegt toe de commissie te zullen informeren 
over de stand van zaken met betrekking tot personeel en 
organisatie in de loop van het 1e halfjaar 2012 

07-12-2011 01-07-2012  
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Moties 
M 2011-5: Motie Noordelijke 
Samenwerking 
(PvdA) 

PS verzoeken het college van GS en de voorzitter van het SNN 
om voor het einde van het jaar 2011 een vernieuwde Noordelijke 
Agenda incl. ruwe schets van de organisatiewijze voor te leggen 
aan de nieuwe Staten. 

13-07-2011 31-12-2011 BF 07.12.2011: Combineren met 
toezegging nr. 1, voor eind 2011 komt 
GS met een voorstel. 
 

√Afgehandeld: Agendapunt B&F 
25.01.2012 

M 2011-8: Motie IPO-
lidmaatschap 
(CDA) 

PS spreken uit om samen met het college van GS een discussie 
te starten over nut en noodzaak van een voortgezet Drents 
lidmaatschap van de IPO-vereniging. 

13.07.2011 31-10-2011 Het in de motie genoemde thema zal 
worden uitgewerkt in één of meerdere 
statenontmoetingen in 2011. 
 

√Afgehandeld: Agendapunt B&F 
25.01.2012 

 




